
Erdőszentgyörgy adott otthont a hatodik al-
kalommal megrendezett Székelyföldi Vadász-
találkozónak a hétvégén, amelyet Szováta
után másodszorra rendeztek Maros
megyében. A három megyére kiterjedő ren-
dezvény a találkozásokról, élményekről,
trófeákról és jókedvről szólt.

A Rhédey-kastélyban, patinás és otthonos
környezetben találkozott a hétvégén több száz
székelyföldi vadász és vadászat iránt érdeklődő
látogató. Pénteken délután Vadászakadémia zaj -
lott a kastélyban, ahol nemcsak a vadászetikáról
és -etikettről, de a hiányosságokról is beszéltek,
szombaton pedig az eső ellenére benépesült az
udvar. A kastély termeiben vadászok trófeáit
tekinthette meg a nagyszámú érdeklődő, de egyik
teremben biztonsági őrök felügyelete alatt ritka
és régi fegyvereket is szemügyre lehetett venni.
Az udvaron felállított standokon vadászék -
szereket, öltözeteket, késeket, bicskákat, táv -
csöveket, különböző kellékeket, csont- és
fafaragók vadászathoz kapcsolódó alkotásait
lehetett szemlélni és vásárolni, de gyümölcslevet,
-párlatot és mézet is. Az egész napos programhoz
színpadi kulturális műsorok is tartoztak.

Hogy senki éhesen ne maradjon, a gasztro -
sétánynak keresztelt övezetben erdőszentgyörgyi,
marossárpataki, gegesi, szovátai, székelyberei,
kibédi, ravai, székelykakasdi, gyergyószentmiklósi,
gyergyóalfalusi, csíkdánfalvi, csíkszeredai, katrosai,
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Olyan Erdélyt akarunk építeni, ahol jó élni,
ahol biztonságban tudjuk családjaink, ahol
nincsenek veszélyben jogaink és javaink. Több
jogot, nagyobb biztonságot közösségünknek,
tiszteletet az erdélyi magyaroknak – idén olyan
konkrét intézkedéseket javasolunk, amelyek
Erdély fejlődését biztosítják, az itt élő emberek
javát szolgálják. Bátran valljuk, hogy ami jó Erdély -
nek, az jó Romániának is. Ami pedig jó az erdélyi
magyaroknak, az jó a románoknak is.

A jövőnk Erdély. Tőlünk függ, milyenné alakítjuk.
Az RMDSZ idén felfrissült erővel vág

neki a munkának. Tetterős, jól felkészült fiatal
jelöltekkel egészül ki a tapasztalt képviselet. Olyan
jelöltekkel, akik a magyar ügy iránt elkötelezettek,
akik tisztességesen képviselik értékeinket és
érdekeinket, akik alázattal szolgálják a közösséget.

Novák Csaba Zoltán 40 éves, nős, két gyer -
mek apukája. Végzettsége szerint történész.

Felelősségének érzi, hogy tegyen közössége
gyarapodásáért, ezért vállalja a megmérettetést a
parlamenti választáson.

Császár Károly Zsolt 42 éves, végzettsége

jogász, 15 éves jegyzői tapasztalata van, ismeri az
önkormányzatokban felmerülő problémákat, és
rálátása van, hogy a törvényhozásban hogyan
lehetne ezekre a problémákra megoldást találni. 

VI. Székelyföldi vadásznapok

A kibédi Piros Koszorú néptánccsoport

.



Hírek
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Kibéd község polgármestere 2016. október 21-én kelt 99-es
számú rendelete alapján összehívta a Helyi Tanácsot, 2016. október
27-én 17 órára soros tanácsülésre a Polgármesteri Hivatal
gyűléstermébe. Ezen alkalommal 8 napirendi pontot terveztek tár-
gyalni és hat tanácsi határozatot meghozni.

A kibédi Önkormányzatnak sikerült az októberi hónap folyamán
a 13/A jelzésű főútmenti legkritikusabb járdarészt megépítettnie
valamint ezen a szakaszon levő kishidakat felújítani.

2016 SZEPTEMBER 30–IG
BEHAJTOTT ADÓK SZÁZALÉKBAN:

1. magánszemélyektől 2. jogi személyektől 
- épületre – 45% épületre – 54 %
- belterületre – 53 % területre – 19 %
- külterületre – 33 % autókra –  28 %
- autókra – 42% szemétre – 20 %
- szemétre – 47% őrségre – 24 %
- őrségre – 42% bérleti díj – 72%

Összben: 43.6% Összben: 36%     

makfalvi és salamási vadásztársulatok, erdészetek
főztek. Különlegesség volt a salamásiak
vaddisznó csülökkel készült babétele lilahagymá-
val, míg a baktaiak puliszkával, a csíkszeredaiak
pirított dióval, petrezselyemmel és kakukkfűvel
megszórt laskával kínálták a vadpörköltöt. A
magyar országi nemesnádudvariak őrölt vadhúsos
babfőzeléket, míg az erdőszentgyörgyiek hét féle
húsból főzött halászlevet tálaltak, desszertnek
mézes süteményt és sóváradi hólabdát is lehetett
kapni.

A rendezvény fő pillanatai délelőtt zajlottak,
amikor a marosvásárhelyi Neumarkt Bass Quin-
tett kürtzenéje mellett felvonultatták a vadász -
társaságok zászlait, majd terítékre került a vad,
hat vadász hozta közszemlére az elejtett szarvas-
bikát, illetve adott tiszteletet a vadnak. A Szent
Hubertus-misét Boldizsár Ferenc helyi plébános
celebrálta, majd közéleti személyiségek vették át
a szót.

Székelyföld természeti értékeinek népsze rűsí -
téséért, hírnevének öregbítéséért, a vadászati kul -
túra megőrzéséért és ápolásáért, a vad
védel méért kifejtett kiváló munkája elismeré se -
ként a háromszéki Vadon Egyesület és Székely -
föld Vadászati Gyűjteménye a Venator Terrae
Siculorum Vadászérdemrend arany fokozatával
tüntette ki Kedves Lászlót, Dósa Sándort, Kiss
Attilát és Benedek Fülöpöt. (Székelyhon)

Dósa Sándor elmondta, hogy megtiszteltetés

számára az elismerés, mivel sokat tettek a székely -
földi vadászat érdekében, viszont azon még renge -
teget kell dolgozni, hogy a szakma tekintélyét
elismerje a civil társadalom.  

– A vadásztársadalomra nálunk kissé másként

tekintenek, mint például Magyarországon. Nálunk
kevesebb tisztelet illeti meg a vadászt, azt tartják,
hogy a vadászat csupán státusszimbólum, és a
vadász vadölő, nem pedig egy természetszerető,
a vadállományt gondozó egyén.

.




